



## Dear Readers,

by the time you hold this bulletin in your hands, 2023 is almost halfway through. In addition to editing the current bulletins, the EAASDC Board is also working on the final version of the special bulletin for 2023. The revision of the EAASDC website is also progressing. It will also have an impact on the future design of the bulletin.

The next important event of the EAASDC will be the Fall Round Up in Dachau from 1 to 3 September. At the general meeting, some decisions will have to be made to adapt the organization of the EAASDC to changing circumstances.

What I am particularly pleased about is that the calendar of events now includes events until the beginning of 2025 again. We hope that the positive outcomes of recent events can convince even more “skeptics” to hold events again and thus enrich the calendar of events.

Greetings and keep healthy,  
Michael

## Bulletin Editor Coordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

Tuchmacherweg 15, 16348 Wandlitz

+49 33056/45 9997 +49 1520/878 0152

E-Mail: [editor@eaasdc.eu](mailto:editor@eaasdc.eu)

## Liebe Leserinnen und Leser,

wenn ihr dieses Bulletin in euren Händen haltet, ist das Jahr 2023 schon wieder fast zur Hälfte vorüber. Neben der Bearbeitung der aktuellen Bulletins sind wir vom Vorstand der EAASDC auch mit der endgültigen Fassung des Sonderbulletins für 2023 befasst. Und auch die Überarbeitung des Internet-Auftritts der EAASDC schreitet voran. Sie wird auch Auswirkungen auf die zukünftige Gestaltung des Bulletins haben.

Die nächste wichtige Veranstaltung der EAASDC wird das Fall Round Up in Dachau vom 1. bis 3. September sein. Auf der Mitgliederversammlung werden wieder einige Beschlüsse anstehen, um die Organisation der EAASDC an sich verändernde Verhältnisse anzupassen.

Was mich besonders freut ist, dass der Veranstaltungskalender jetzt wieder Veranstaltungen bis Anfang 2025 enthält. Wir hoffen, dass die positiven Verläufe von Veranstaltungen der letzten Zeit noch mehr „Skeptiker“ überzeugen können, auch wieder Veranstaltungen durchzuführen und so den Veranstaltungskalender zu bereichern.

Viele Grüße und bleibt gesund,  
Michael